	VERTEIDIGUNGSMINISTER
Avigdor Liberman, 

Ministry of Defence
37 Kaplan Street, Hakirya, Tel Aviv 61909, ISRAEL
Fax: (00 972) 73 323 33 00
E-Mail: minister@mod.gov.il
	JUSTIZMINISTER
Ayelet Shaked , 

Ministry of Justice
29 Salah al-Din Street, Jerusalem, 91010, ISRAEL
Fax: (00 972) 2 640 8402 - E-Mail: sar@justice.gov.il
	GENERALSTAATSANWALT
Avichai Mendelbilt
Ministry of Justice, 

29 Salah al-Din Street
Jerusalem 91010, ISRAEL
Fax: (00 972) 2 530 3367
Mail: ishkat-yoetz@justice.gov.il


Absender/From
................................................................

................................................................

................................................................

 GERMANY, July 2015
Dear Minister,

I was very worried when I learned that you signed a six months administrative detention order for Hasan Ghassan Ghaleb Safadi although the necessary bail had been offered and the court had ordered his release. That is why I appeal to you
· to respect the court's decision and release Hasan Ghassan Ghaleb Safadi pending a fair trial that conforms to international standards;

· to end their long-standing attacks on Palestinian human rights defenders and halt the harassment and intimidation of human rights defenders in Israel and the Occupied Palestinian Territories.
Respectfully

Kopie an: BOTSCHAFT DES STAATES  ISRAEL:
S. E. Herrn Yacov-David Hadas-Handelsman
Auguste-Viktoria-Straße 74-76
14193 Berlin
Fax: (030) 8904 5555 oder (030) 8904 5309
Deutsche Übersetzung
Sehr geehrter Herr Minister, 
mit großer Besorgnis habe ich erfahren, dass Sie eine sechsmonatige Verwaltungshaft-anordnung für unterzeichnet haben, obwohl die erforderliche Kautionssumme für ihn hinterlegt wurde und das zuständige Gericht seine Freilassung angeordnet hatte. Deshalb appelliere ich an Sie

· Bitte leisten Sie der gerichtlichen Anordnung Folge und lassen Sie Hasan Ghassan Ghaleb Safadi für die Dauer eines internationalen Standards entsprechenden fairen Gerichtsverfahrens frei. 
Bitte verhindern Sie die lange anhaltenden Angriffe und gegen palästinensische Menschenrechtsverteidiger-innen und stoppen Sie die Drangsalierungen und Einschüchterungen von Menschenrechtler_innen in Israel und den besetzten palästinensischen Gebieten.

Hochachtungsvoll
